
 

 

 

 

Styremøte Hønefoss og Ringerike Rideklubb 8. mai 2023 kl 19.00 

Tilstede: Christin, Arve, Marianne, Runar, Agnieszka, Ingeborg (vara) 

Frafall: Karl Otto, Knut, Marte (vara) 

 

Agenda: Se innkalling, sendt ut til alle.  

1. referat forrige møte vedtatt 

2. a) Rytterting, Arve har deltatt. De klubbene som satser bredde får god dekning i lokalmiljøet. 

Størrelsen på kretser ble diskutert, bakgrunnen er å redusere stevne-krasjer som gjør at 

mange stevner får få deltakere. Kontingent til rytteforbundet øker. 

b) brev fra kommunen vedr Sikring av vanntilførsel.  

c) revisor, det viser seg at HRRK skulle hatt revisor for kalenderåret 2022 som var under 

forrige styrets tid. Christin sjekker med IR-revisjon. 

d) spillemidler, vi fikk 240 000 av 256 000 som vi søkte om (kulturmidler fra kommunen, 

tildeles ut fra medlemsantall). 

e) Ridebunn i rød hall. Styret er enige i at vi godtar tilbudet på 100 000 pluss masse til 40 000. 

Vurdere om det er behov for å måke rundt rød hall til vinteren. Hver vinter kjøres det inn salt 

i rød hall for å unngå at bunnen ikke fryser. Følges opp videre, også evt behov for etterfylling 

på bunn ute følges opp. 

 

3. A) Kort vedr kiosken 

- Dugnaden dekte en del av behovet for opprydning, men fortsatt en del vask/rydd 

igjen 

- Undersøker mulighet for å få låne ekstra pølsebod til Hønespranget, samt kontakter 

Dimplom is for leveranser av is. Ok med i underkant av 3 000 for depositum til ny 

isdisk fra Dimplom is. 

- Det blir endringer vedr mat til de som bidrar på stevner. Ordningen som har vært er 

kostbar for klubben og ikke bærekraftig i den situasjonen klubben nå er i, mulig tiltak 



er at man må dekke kostprisen på den maten man ønsker. Dommere vil fortsatt få 

enkel bevertning.  

- Det må være mye tettere samarbeid mellom sportsutvalget og kiosken med tanke på 

fordeling av vakter til stevner.  

- Jobbe for å få med rideskolen inn som bidragsyter på kioskvakter, de må stille 

kioskvakter til rideskolestevne. 

-  

3. B) medlemsregister/Spond  

- Jobber med å avstemme betaling 2022 mot 2023, de som er tatt ut blir lagt inaktive. 

Samt rydde opp i medlemsregisteret. Vurdere å legge inn grupper 

sprang/dressur/feltgruppe/kjøring. 

 

3. C) Vedlikeholdsgruppa  

- Knut og Arve skal se på plan for vedlikehold.  Fornøyde med dugnaden, også lettere å 

søke penger for.  

- Se på budsjett/investeringer for evt faste bokser. Pt går vi i null på de boksene vi må 

leie inn til de store stevnene. Teltstaller blir leid inn til hønespranget, 

dressurfestivalen, landsstevne sprang. I tillegg er dette en ekstra stressfaktor for de i 

sportsutvalget da det er utfordrende å holde kommunikasjon med leverandøren. 

Mulig å leie ut faste bokser på sommerstid til for eksempel klubber fra nord som 

kommer og er med sine hester i lengre perioder for å kunne konkurrere på stevner på 

sør/østlandet. 

3   D) sponsor og støtteordninger  

- Har fått tildelt penger til å kjøpe kjepphest med utstyr. Det skal kjøres flere stevner. 

- For å kunne fylle ut søknader om penger søknader – krever planer, dugnadsgjengen 

må fikse det.  

- Salgsdugnaden – går ok. Mulig å få inn 216 000 (180 sett, 2400 per sett) 

- Mulig spond-lotteri og Bertas kaker i neste omgang.  

3  E) Status sportslig utvalg og stevner 

- Forventer fullt på Hønespranget; høneaktiviteter: kjepphestbane, leker. Blir mange telt. Gro S. 

G. er SoMe-ansvarlig. Man er godt fornød med cup-ene. Har søkt Agria, fikk noe spons på 

gaver. Gavepremier på 8 000. Alle tourene er sponset.   

- Ikke så mange startende i dressuren som kommer. Følgende skal ha salgsbod: Tangen-

eventing, Karlsen hesteutstyr og Rytterbutikken.  

- Dårligere resultater på stevnene i år. (40x60- baner dressur neste år-vintercup) litt dårlig 

timing stevner i vinter, vannlekkasje.  

- Mulig å kjøre ryttertest sammen med dressursrevner for å få inn flere fra rideskolen 

- Det har vært noen utfordringer vedr enkelte med mange roller. Dette følges opp.  

- Vi mangler teknisk personel (stewart; ar Heidi P og Kristin), feil og stil dommer; Gro SG og 

Anette Danielsen og Renate Tangen, Dommeraspiranter. Vi tjener ganske raskt inn igjen 

kostanden ved å dekke dommer-utdannelse, forutsatt avtale om å forplikte seg til klubben en 

periode fremover. Styret er enige om at vi sponser en dommer. Nestleder følger opp å finne 

evt kandidater via Sportsutvalget. 

- styret. Samtaler med ansatte er gjennomført vedr evt endringer i arbeidstider.   

Hindermateriell: 



- Christian strøm – har 3-kombinasjon. Oxer oxer rek. Han vil ha med hinderet sitt. OK! 

- Reklame på avridningen Per Aasen – han kom med hindermateriell til avridningsbanen.  

- Bruke henger med hinderstativ, skille konkurransebommer og treningsbommer 

4  Hvilken klubb ønsker vi å være – utgår i dette møtet. Husk å møte på klubbkveld!  

5 Status økonomi 

- Veldig dårlig økonomi.  

- Strøm er opp 10 % 

- Be om faktura fra Grethe til godkjenning.  

- Kassakreditt  

- Svinn på 5 000 kilo for første kvartal.  

- Følges opp med nye kontroller/godkjenningsrutiner osv. 

 

Eventuelt:  

- Hall og baneleie for HRRK medlemmer – pakker. Diskusjon tas på mail. 

- Vi må sette opp en anonym forslagskasse.  

- Er det ting så må man henvende seg til styret. Oppstallørene må henvende seg til 

Anette. Sende ut dette på Facebook siden.  

- Det som diskuteres og behandles på styremøter skal bli værende der. 

- Den som følger opp oppstallørene har fratrekk i stalleia for timene som legges ned. 

- Diskuterte rollefordeling vedr styreleder og ansvarlig for oppstallører. Evt utfordring 

med ansatte må ansvarlig for oppstallører ta sammen med nestleder for klubben 


